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Utred mo jligheten att skapa va gfo rbindelse mellan Va rmdo va gen 
och Planiava gen genom att ho ja marken kring Saltsjo banan 
 

I samband med beslutet att underso ka mo jligheten att ho ja Saltsjo banan fo r att skapa en 
va gfo rbindelse mellan Va rmdo va gen och Planiava gen avfa rdades, utan na rmare utredning, de 
alternativa fo rslag som da  ocksa  fanns, de som kallades +11 och +17. 

Na r nu planerna pa  att ho ja Saltsjo banan skrinla ggs av ekonomiska ska l, finns det anledning att 
na rmare utreda om de alternativa avfa rdade fo rslagen skulle kunna genomfo ras med ba ttre 
ekonomi. 

Det handlar om att ho ja marken norr om Saltsjo banan, da r Alphyddeva gen mo ter Va rmdo va gen, 
en yta na rmare 25.000 kvm. Merparten av den ytan a r kommunal mark. Det ger en uthyrbar yta 
under mark pa  na rmare 20.000 kvm som kan anva ndas till verksta der, lager, parkering, 
infartsparkering i ba sta ta nkbara la ge etc. 

Cirka 20 % av denna uppho jda mark blir inte uppho jd markyta, eftersom det planeras byggnader 
da r; bosta der, kontor och andra verksamheter. Ha r a r det en fo rdel att det ganska stora antal 
bosta der som planeras ha r, slipper spra nga ut parkeringsytor under nuvarande mark, parkering 
kan anla ggas pa  nuvarande mark, som da  blir under mark. 

So der om Saltsjo banan beho ver en yta om cirka 5.000–10.000 kvm ho jas upp. Den yta som 
uppsta r under mark blir ungefa r lika stor, men kan till stor del fa  tva  plan. Av dessa ytor a r 
endast en mindre del kommunal mark. 

De uppho jda ytorna norr och so der om Saltsjo banan fo rbinds med en cirka 50 m bred 
bro/viadukt o ver Saltsjo banan, precis o ver Nacka station. 

Backen ner fra n den uppho jda niva n till Planiava gens nuvarande niva , beho ver antagligen ga  i en 
sva ng o sterut fo r att fo rla ngas sa  att den inte blir alltfo r brant. Den blir da  en del av lokalgatorna 
mellan de ta nkta husen runt Sjo torpsva gen. 

En fo rdel som denna konstruktion kan ge a r att samla upp dagvatten fra n Alphyddan, 
Svindersberg, delar av Finntorp och Sicklaomra det. Detta dagvatten skulle kunna ledas till 
fo rdro jningsdammar och reningsanla ggningar i mellanrummet mellan den gamla och den nya 
niva n. 

Vi fo resla r da rfo r: 
• att a ven fo rslaget om uppho jning av marken runt Saltsjo banan blir ett av de fo rslag till att 
fo rba ttra sambandet mellan Va rmdo va gen och Planiaomra det som utreds na r det inte la ngre blir 
na gon uppho jning av Saltsjo banan. I uppdraget ligger a ven att bedo ma markuppho jningens 
ekonomiska fo rdelar. 

Karin Teljstedt & Anders Tiger, Kristdemokraterna 



 

 

                                 
                                                             


